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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 25.05.2024 do 21.06.2024 

 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila rozšíření plánu veřejnosprávních kontrol pro rok 2024 o 6 kontrol dotací 

poskytnutých z rozpočtu města na provoz sportovních zařízení za rok 2023-2024, 
- schválila umístění stánkového prodeje v rámci pronájmu atrakcí při Městských slavnostech, 
- souhlasila s vysláním Ing. Smíška, náměstka primátora města pro rozvoj města a IT, na 

zahraniční pracovní cestu do Itálie (Trevisio) v termínu 03.-06.06.2024, 
- projednala žádost společnosti ELO Digital Office ČR, s. r. o., Praha, a souhlasila s užitím 

znaku statutárního města Děčín na webových stránkách společnosti ELO, 
- projednala žádost společnosti T-MOBILE INFRA CZ, s. r. o., Praha, a souhlasila s užitím 

znaku statutárního města Děčín na webových stránkách společnosti T-Mobile Infra CZ, 
s.r.o.,  

- schválila uzavření smlouvy s firmou Addvery, s. r. o., Praha 5, na zpracování procesní 
analýzy včetně feedbacku za nabídkovou cenu 599.000,00 Kč bez DPH,  

- rozhodla o poskytnutí dotací v oblasti sociálních věcí a podpory rodiny pro rok 2024 
u žádostí do 250 tis. Kč, 

- souhlasila s dlouhodobým pronájmem zámecké kavárny pro Tempo Allegro, s. r. o., 
s platností od 01.06.2024 na dobu neurčitou, s celoročním provozem leden až prosinec, 

- rozhodla o ocenění nejlepších žáků, nadaných žáků a talentů, 
- schválila smlouvu o poskytování konzultační a poradenské činnosti v oblasti odpadového 

hospodářství, 
- schválila navýšení ceny za pronájem stánků na akci Podmokelský Októbrfest, 
- schválila ceník za pronájem mobilního pódia, 
- souhlasila s vysláním Ing. Jiřího Anděla, CSc., primátora města, na zahraniční pracovní 

cestu do Spolkové republiky Německo (Pirna) v termínu 14.-16.06.2024 a na zahraniční 
pracovní cestu do Polska v termínu 21.-23.06.2024, 

- projednala žádost KŘP Ústeckého kraje a souhlasí s užitím znaku města v rámci 
propagace meziročníku Běhu na podporu Vojenského fondu solidarity a Nadace policistů a 
hasičů 2024, 

- schválila bezúplatný převod osobního automobilu Peuqeot Rifter RZ 1UU 8458 z vlastnictví 
statutárního města Děčín do vlastnictví CSS Děčín, p. o., 

- schválila přejmenování zastávky MHD „Výtopny“ na „Ryko“, 
- schválila nákup skladového vozidla Škoda Karoq Fresh pro potřeby městské policie, 
- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací do 250 tis. Kč subjektům pracujícím v oblasti 

kultury a v oblasti sociálních věcí a podpory rodiny pro rok 2024, 
- jmenovala členy školské rady při ZŠ a MŠ Březová a ZŠ a MŠ Máchovo nám.  
 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- zahájení Konvence Kiwanis, 
- Podnikatelského fóra Ústeckého kraje pořádaném ICUK v Ústí nad Labem, ke konceptu 

rozvoje kraje, oborů s vyšší přidanou hodnotou, ke snížení nezaměstnanosti a zvyšování 
úrovně kvalifikace v regionu, 

- jednání Komory statutárních měst – on-line, ke změnám v rozpočtovém určení daní, 
změnám zákona o obcích, 

- zahájení soutěže Mladý záchranář v prostorách Hasičského záchranného sboru Ústeckého 
kraje v Děčíně, za účasti 8 družstev ze ZŠ okresu Děčín, 



2 

 

- slavnostního předávání maturitních vysvědčení studentům Střední zdravotnické školy 
v Děčíně a studentům Evropské obchodní akademie Děčín,  

- oceňování příslušníků Policie ČR na Zámku v Děčíně, za zásluhy, dobrou práci a vytrvalost 
ve služebním poměru, 

- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou OHK Ing. Voštou, o prioritách OHK, o 
problematice Územního plánu, dopravní situaci ve městě, o lepší komunikaci se 
zaměstnavateli a podnikateli, 

- jednání s novým ředitelem Krajské hygienické stanice Ústí nad Labem – nastoupil na 
základě výběrového řízení a jeho bohatých profesionálních zkušeností, 

- vernisáže obrazů ze zámku Lipová po jejich záchraně a restauraci, konané v pobočce 
děčínského muzea v Rumburku, 

- slavnostního oceňování nejlepších žáků Děčína v Městském divadle Děčín – Žák roku 
(společně s náměstky primátora), 

- zahájení Konference komunitního plánování v kině Sněžník v Děčíně - výročí komunitní a 
sociální práce, 

- závěrečných zkoušek služebních psů a psovodů – certifikována je i dvojice Městské policie 
Děčín, 

- jednání s ředitelem Národního parku České Švýcarsko Ing. Křížem – o akcích k výročí 
založení Národního parku České Švýcarsko v r. 2025 a další spolupráci, 

- městských slavností partnerského města Pirna na pozvání nového primátora Pirny, 
s výměnou zkušeností v oblasti cestovního ruchu, setkávání občanů, spolupráce mezi 
školami, sportovci a občany obou partnerských měst, 

- členské schůze Hospodářské a sociální rady Ústeckého kraje ve Varnsdorfu, spojené 
s prezentací SPŠ založené při TOS a.s. Varnsdorf, 

- Dne Ústeckého kraje se starosty okresu Děčín v Rumburku, kdy členové Rady Ústeckého 
kraje a vedoucí úředníci ÚK v rumburském Domě kultury dali prostor k dotazům a 
podnětům starostů obcí a měst okresu Děčín, 

- předání ocenění dětské taneční skupiny Prestige – s blahopřáním k titulu mistrů republiky, 
přijetí úspěšných reprezentantů města v basketbalu (A tým, U15 – mistři republiky,  
U14 – 3. místo), 

- zasedání Valné hromady Severočeské vodárenské společnosti v Teplicích, 
- městských slavností pořádaných partnerským městem Belchatów v Polsku na pozvání 

nového primátora města Belchatówa. 
 
 
MP (městská policie): 

− zkoušky strážníků úspěšně ukončil další čekatel. Zároveň ukončila potřebné profesní 
zkoušky strážnice z týmu psovodů. Další dva strážníci nastoupí do kurzu psovodů 
v následujících týdnech, 

− do pravidelných směn jsou tedy zařazeni dva psovodi v přímém výkonu služby, 

− ve spolupráci s odborem ekonomickým a odborem strategií a informačních technologií se 
zástupce městské policie účastnil školení, které se týkalo propojení jednotlivých agend 
informačních systémů MP a magistrátu, 

− ředitel MP se účastnil jednání kolegia ředitelů městských policií statutárních měst se 
zaměřením na aktuální změny legislativy v oblasti působnosti městských a obecních policií. 
Další jednání kolegia se uskuteční v listopadu v Děčíně. 

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- zahájení sezóny Rogalo Děčín včetně Dne nejen pro seniory v rámci městských slavností 
- Komisí veřejných zakázek, 
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- setkání u příležitosti výročí 100 let s občankou města, 
- jednání s vlastníkem objektu k bydlení v Boleticích nad Labem, prevence a rizika zahoření 

bytového domu, 
- Pracovní skupiny zabývající se aktualizací Tržního řádu města, 
- jednání komunitní skupiny Osoby se zdravotním postižením, 
- Workshopu věnovaným povodním na přelomu roku 2023/2024 pořádaným Ústeckým 

krajem – výměna zkušeností, předání dat příslušnými institucemi, 
- jednání s náměstkem hejtmana Ústeckého kraje na téma chystané transformace 

výchovných ústavů, 
- jednání ohledně ochranných opatření vodního ptactva na Zámeckém rybníku, 
- kontroly příspěvkové organizace – hodnocení ředitele ZOO, vyhodnocení roku 2023, 

představení nových aktivit a chystaných akcí, 
- jednání se zástupci církve Adventisté Sedmého dne v Děčíně, 
- jednání se zástupcem ekumeny, kazatelem Sboru Církve bratrské v Děčíně,  
- slavnostního večera vyhlášení nejlepších žáků základních a středních škol v Děčíně, 
- zahájení Výroční konference 20 let komunitního plánování v Děčíně, 
- dvoudenní konference Odpady a obce 2024 v Hradci Králové – hlavním tématem 

zálohování nápojových obalů, problematika mikroplastů, se společností EkoKom 
domluven spot o tříděném odpadu, 

- jednání k projektu Obec pro všechny, komunikace krizových témat s veřejností, téma 
bezpečnosti a sociálních záležitostí, 

- jednání osadního výboru Maxičky – řešení umístění kontejnerů na separovaný odpad, 
možnost systému Door to Door v lokalitě Maxičky, 

- jednání se starostkou Jílového u Děčína o možnosti zapojení do společných aktivit obcí a 
měst okresu v odpadovém hospodářství, zejména při hledání koncového zařízení na 
likvidaci odpadu a jeho energetického využití, 

- jednání s MAS Český sever ve Varnsdorfu, prezentace koncepce bydlení města Děčín. 

  
Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání Inovační centrum ÚK – Podnikatelské fórum, 
- koordinační schůzky s ČEZ distribuce, 
- jednání s ŘSD - problematika I/13, 
- jednání se zastupitelem Mgr. Chmelíkem ohledně územního plánu, 
- exkurze – odpadové hospodářství (Itálie), 
- jednání Dopravní komise, 
- jednání se zástupci společnosti Anchie s. r. o. – projekt „Truhlárna“, primárně problematika 

parkování, 
- návštěvy Centra pro Regionální Rozvoj (CRR) – den otevřených dveří 
- jednání s předsedou OHK, 
- jednání ohledně rušení nočního klidu, 
- jednání s ČVUT FJFI ohledně prostoru v okolí budovy ČVUT, návaznosti na Dlouhou jízdu 

a Zámecké náměstí, 
- předávání maturitních vysvědčení na VOŠ a SPŠ strojní, stavební a dopravní, 
- semináře k revitalizaci městské části Bynov, 
- panelové diskuze Transformačního fóra, 
- jednání ohledně parkování (OD Tesco, OD Kaufland), 
- jednání ohledně autobusové dopravy, 
- Pracovní skupiny parkování, 
- jednání s firmou EasyPark, 
- Problematika metropolitní sítě 
- setkání s veřejností – ulice Na Vinici, 
- jednání s ČEZ ohledně nabíjecí infrastruktury, 
- oslavy 100 let ZŠ Na Stráni. 
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Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- porady neškolských příspěvkových organizací města, 
- předávání maturitních vysvědčení, 
- jednání s HC Děčín o dotaci na provoz na srpen až prosinec 2024, 
- jednání Komise pro urbanismus a architekturu,  
- jednání Kulturní komise, 
- jednání Sportovní komise, 
- jednání s BK Děčín o dotaci na provoz na srpen až prosinec 2024, 
- konkursního řízení na ředitele ZŠ a MŠ Vojanova, 
- jednání s FK Junior o dotaci na provoz na srpen až prosinec 2024, 
- vyhlášení ocenění Žák roku, 
- oslavy 100. výročí ZŠ Na Stráni. 
 
 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání s ředitelkou ČOI Ing. Renatou Linhartovou, MBA,  
- jednání s Ing. Štajnerem – OHK, 
- jednání s Mgr. Tomáškem – řešení problematiky vraků v Děčíně, 
- jednání s PaedDr. Jiřím Kulhánkem náměstkem hejtmana – Výchovný ústav Boletice, 
- jednání - Azylový dům Děčín, 
- jednání s p. Polákem Celní správa – problematika černých heren, 
- jednání Probační a mediační služba – tresty veřejně prospěšných prací. 

 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 
 
Podlimitní 
Rekonstrukce mostu DC-021L v ul. Revírní a oprava havárie OZ v ul. Žlebská 
TDS – obnova historické části Podmokel – etapa D, ul. Teplická 
Změna užívání MŠ Saská 259/40, Děčín X 
 
VZMR 
Oprava havárie stávající OZ v ul. Žlebská, Děčín 
Hřbitov Folknáře - oprava oplocení a opěrné zdi 
PD Revitalizace Zahradnického domku děčínského zámku č.p. 1254 
Úprava sítě veřejného osvětlení – Děčín Václavov, ul. Ptačí, U Rybníka 
Výměna VZT jednotek pro bazénovou halu – Aquapark Děčín 
Zpracování PD – Zateplení objektů v areálu ZŠ Děčín XXXII, Míru 52 
ZŠ Míru 152, Děčín XXXII – oprava zpevněných ploch 
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PROBÍHAJÍCÍ 
  
Příjem nabídek 

Nadlimitní 
Sběrný dvůr 
Nakládání s odpady 
Modernizace odborných učeben ZŠ a MŠ Děčín III, Březová 369/25 
Modernizace odborných učeben ZŠ a MŠ Děčín IX, Na Pěšině 330 
 

Podlimitní 
Revitalizace objektu Restaurace Pastýřská stěna, Žižkova č.p. 236, Děčín – SO 01 
modernizace objektu 
Rekonstrukce galerie Na Výšinách, Děčín a dešťová kanalizace a Děčín 
TDS – Lávka Děčín – Podmokly  
TDS – Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská 
 
VZMR 
Zpracování PD - "Parkovací dům p.p.č. 1250/35 k.ú. Děčín" 
2/ Výměna veřejného osvětlení - Děčín I, ulice Plavební 
2/Tyršův most DC-100, revizní lávka pod středním polem 
2/Výměna veřejného osvětlení – Děčín I, ulice Plavební 
 
Před podpisem smlouvy 

Oprava MK ul. Purkyňova x U Nemocnice 
Rámcová smlouva – Výspravy asfaltových komunikací v Děčíně 
Obnova historické části Podmokel etapa D, ul. Teplická 
Čištění uličních vpustí, žlabů s mříží a přípojných per v Děčíně 
Domov pro osoby se zvláštním režimem Křešice, vybavení objektu – 2/ pečovatelská lůžka 
Lávka Děčín-Podmokly 
Údržba zeleně I. etapa  
Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská 
Zpracování PD - rozšíření kapacity tělocvičny ZŠ Kamenická 1145/50, Děčín II-Nové Město 
Zpracování studie, PD - Parkovací plochy na p.p.č. 1250/60, k.ú. Děčín (sídliště Dvořákova) 
MŠ Děčín II, Liliová 277/1 - oprava dlažeb a obkladů v I. aII. N.P., oprava venkovních chodníků 
2/ Oprava dlažby v prostoru mezi venkovními bazény 33 m a 50 m, p.p.č. 2463/16, v 
Aquaparku Děčín 
Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870, k.ú. Děčín 
Výměna ZTI a modernizace objektu MŠ Májová 372, Děčín XXXII 
Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870, k.ú. Děčín 
Rekonstrukce MK na p.p.č. 497, k.ú. Dolní Žleb 
 

UZAVŘENÉ SMLOUVY 

Poskytování hlasových a datových služeb (centrální zadavatel) 
Zajištění výkonu TDS k akci s názvem „Instalace nových fotovoltaických elektráren na 
veřejných budovách města Děčín“  
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II. etapa 
Údržba komunikací 
Oprava pískovcové brány a opěrné zdi u Řetězové lávky, oprava mostovky a konstrukce, DC-
014P 
Výměna mostní dilatace na Tyršově mostu 
Oprava chodníků v ul. Krásnostudenecká, Žatecká, Lounská, Bílinská 
Oprava chodníku ul. Teplická mezi OC Tesco a Penny 
Oprava MK ul. Štursova 
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Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 

- účast vybraných manažerů OSIT na workshopech ITI ÚChA a Kohezní politice 2028+, 
- účast na dalším zasedání Řídícího výboru Euroregionu Labe/Elbe, tentokrát v Pirně, 
- probíhá aktualizace Zásobníku AP SPRM 2021-27 pro rok 2024, 
- u projektu „Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost“ byla podepsána smlouva s vítězným 

zhotovitelem. Nyní očekáváme Rozhodnutí o poskytnutí dotace. Po jeho vydání bude 
podána žádost o vyplacení dotace. Na škole byly zahájeny stavební práce, 

- projekty „Odborné učebny v děčínských základních školách“: 

o první projekt byl ukončen a všechny tři školy (ZŠ Na Stráni, ZŠ Máchovo nám., ZŠ 
Dr. M. Tyrše) již plně využívají odborné učebny. V současné době probíhá 
administrace závěrečné zprávy o realizaci projektu a závěrečné platby ze strany 
poskytovatele dotace, 

o na druhý projekt (ZŠ Březová, ZŠ Na Pěšině a ZŠ Kamenická) probíhá VZ, 
o   třetí projekt (ZŠ Vojanova, ZŠ Školní, ZŠ Míru) se plánuje podat do Operačního 

programu Spravedlivá transformace (komplexní podpora infrastruktury ZŠ ze 
znevýhodněného prostředí se širokou škálou podporovaných aktivit). Mezi 
podporované aktivity by měly spadat odborné učebny, zázemí pro pedagogy a 
nepedagogy, školní hřiště, venkovní učebny, školní jídelny a kuchyně aj. Vyhlášení 
výzvy se očekává ve 3Q 2024. 

- probíhá administrace průběhu dalšího ročníku participativního rozpočtu „Tvoříme Děčín 
2024“, příjem návrhů probíhal v termínu 1.2.-31.5.2024, 

- probíhá příprava žádosti o dotaci na demolici objektu bývalé MŠ Březiny do výzvy MMR, 
Demolice budov v sociálně vyloučených lokalitách, která bude podána do 28. 6. 2024, 

- probíhá příprava žádosti o dotaci na zateplení DDM Březiny, která bude podána do 28. 6. 
2024, 

- probíhá příprava projektu "Odbahnění zámeckého rybníka", 
- probíhá příprava žádosti o dotaci na projekt "Navigační systém a přístaviště (mobiliář) – 

cestovní ruch“. Žádost bude podána nejpozději 10. 9. 2024, 
- probíhá příprava žádosti o dotaci na projekt " Opakovaně použitelné nádobí“. Žádost o 

dotaci bude podána nejdříve 28. 8. 2024, 
- probíhá příprava Místního akčního dne pro klima a energii v rámci projektu "Pakt starostů 

a primátorů pro klima a energii", 
- proběhlo další jednání k revitalizaci sídliště Bynov, nejpřipravenější k realizaci je 2. etapa 

sídliště (ul. Na Pěšině), 
- byla získána dotace na projekt "Podpora rozvoje infrastruktury cestovního ruchu v 

Děčíně“,  
- probíhá příprava podkladů pro žádost o dotaci na projekt „Výměna veřejného osvětlení – 

3. etapa“, 
- realizují se projekty pro Jednotky sboru dobrovolných hasičů, 
- průběžně probíhá správa agendy DPmD, 
- probíhá příprava žádosti o dotaci na objekt „Domov pro osoby se zdravotním postižením 

Boletice“, 
- město Děčín získalo dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj na projekt Integrace držitelů 

dočasné ochrany v roce 2024. Jeho cílem je zajištění integračních aktivit pro cizince. 
Projekt je zaměřený na rodiny s dětmi a také na osamělé či neaktivní seniory. Mezi hlavní 
činnosti patří volnočasové integrační aktivity, psychologická pomoc, podpora ve čtyřech 
stěžejních oblastech, jako je zaměstnanost, bydlení, zdravotnictví a vzdělávání. Chybět 
nebude ani výuka českého jazyka, a to prostřednictvím kurzů nebo také v rámci 
příměstských táborů. Realizaci projektu zajišťují Charitní sdružení Děčín, z.s., Slunečnice, 
z.s. a Městská knihovna Děčín, p.o. Projekt je spolufinancován Ministerstvem vnitra České 
republiky a z prostředků Úřadu vysokého komisaře OSN pro uprchlíky (UNHCR). 
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OE (odbor ekonomický): 

- zpracoval Návrh Závěrečného statutárního města Děčín včetně zprávy o přezkoumání 
hospodaření na úřední desce, který bude předložen ke schválení zastupitelstvu města 
v 06/2024, návrh zveřejnil na úřední desce a na internetových stránkách města, 

- zveřejnil podklady Dobrovolného svazku obcí Elbe/Labe (návrh rozpočtu na rok 2024, 
střednědobý výhled rozpočtu na období 2025-2028, závěrečný účet za rok 2023) na 
úřední desce a internetových stránkách města, 

- zveřejnil Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu Ústeckého kraje na období 2025-2027 a 
Závěrečného účtu Ústeckého kraje za rok 2023 na úřední desce a internetových 
stránkách města, 

- zpracoval a předal finančnímu úřadu daňové přiznání k dani z příjmu právnických osob za 
město Děčín za rok 2023, 

- zpracoval novelizaci Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Děčín, 
- spolupracoval s městskou policií na stanovení harmonogramu převodu agendy 

příkazových bloků do programu Radnice – VERA, 

- rozeslal odborům magistrátu a organizačním složkám požadavek na zpracování podkladů 

pro přípravu návrhu rozpočtu na rok 2025. 

 
OSÚ (odbor stavební úřad): 
 
- Úřad územního plánování odboru stavební úřad pokračoval ve veřejném projednání 12. 

změny Územního plánu města Děčín, Silnice I/13 Děčín - Ludvíkovice (Folknářská 
spojka), které bylo zahájeno 13. května 2024. Veřejné jednání s výkladem zhotovitele 
proběhlo 13.06.2024 od 14,30 hodin ve velké zasedací síni budovy B1 Magistrátu města 
Děčín.   

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
-  statutární město Děčín se stalo vlastníkem rozestavěné stavby hala Vokolkova na p.č. 

786, k.ú. Děčín, 
-  probíhají stavební úpravy 1.NP, budovy B1 za účelem rozšíření odboru stavební úřad, 
-  byla zahájena akce Školní družina Děčín II, Kamenická 1058/48 - stavební úpravy, 

zateplení objektu, 
-  byla zahájena akce Školní družina Děčín II, Kamenická 1440/66 – zateplení objektu, 
-  byla zahájena akce Odstranění tělocvičny Vokolkova u základní školy Vrchlického 630/5. 
-  byla dokončena akce Odkanalizování části města Děčín – Horní Oldřichov – III. a IV. 

etapa, 
-  byla zahájena akce Oprava chodníku ul. Teplická mezi OC Tesco a Penny. 
 
 
TAJ – oddělení organizační: 
 
- začala příprava voleb do Zastupitelstva Ústeckého kraje 
 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- provozní porady s řediteli příspěvkových organizací, 
- jednání k revitalizaci prostor okolí ČVUT a Zámeckého náměstí, 
- jednání s pověřencem statutárního města Děčín na téma zpracování osobních údajů, 
- slavnostního oceňování příslušníků Policie České republiky, 



8 

 

- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- jednání Komise pro urbanismus a architekturu – řešení problematiky městského 

architekta, úprav prostor v Hrnčířské ulici, prezentace ČVUT (dopravní řešení okolí 
hlavního nádraží, studie Zámeckého náměstí), 

- jednání se zástupci sportovních subjektů HC Děčín, BK Děčín a FK Junior – provozní 
dotace, 

- porad k projektům na téma E-ZAK, Manažerský informační systém, zobousměrnění 
Jungmannovy ulice, SVS – kanalizace Bělá, zásobníků projektů na r. 2024 (priority), 
stavby zavázané rozpočtem na rok 2025, energetické úspory ve veřejné infrastruktuře 
apod., 

- zasedání KV ZM – spoluúčast pozvaných zaměstnanců magistrátu k problematice 
pronájmu městských pozemků (Labské nábřeží, Zámecký rybník), investice DZR Křešice,  

- on-line semináře na téma „Parkovací karty on-line“, 
- setkání tajemníků v rámci Ústeckého kraje, výměna zkušeností na téma: stavební úřady 

(digitalizace staveních úřadů), přestupkové řízení, energetický manažer, katalog prací, 
ZOZ na úseku místních poplatků, odpis nedobytných pohledávek, úsekové měření, změna 
zákona o obcích (dopravní přestupky versus pokuty), elektronická úřední deska, 
potřebnost dětských psychologů v příspěvkových organizacích města apod., 

- konkursního řízení na obsazení funkce ředitele příspěvkové organizace Základní a 
Mateřská škola Děčín VIII, Vojanova, Děčín, 

- zdvořilostní návštěvy 55 volebních okrsků v Děčíně – podpora činnosti členů okrskových 
volebních komisí ve dnech voleb, 

- konference Komunitního plánování sociálních služeb v Děčíně k 20. výročí činnosti, 
- jednání Benchamrkingové iniciativy 2005 – prezentace dobré praxe města Karlovy Vary 

(představení způsobu dražby odtažených vozidel), analýza Stavební úřad a souvisejících 
agend, výměna aktuálních informací, zkušeností a dobrých praxí (organizační změny, 
lidské zdroje a jejich kvalifikace, technika a SW),  

- jednání k dotaci na kanalizační přípojku Březiny a Horní Oldřichov, 
- tradiční návštěvy partnerského města Belchatów, Polsko.  
 
 
  



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města dne 30.05.2024 
 
 
p. Valko 
Zámecký rybník: na základě čeho byl stanoven kód odpadu? 
Odpověď: 
Odpad byl zatříděn na základě samostatného posudku Aquatestu. Od doby zpracování posudku vstoupil 
v platnost nový zákon o odpadech a nový katalog odpadů. 
 
Kolik činí dotace na provoz lodi od obce Hřensko. 
Odpověď: 
Dle sdělení Labské plavební společnosti činila podpora od obce Hřensko: 
v r. 2021 20 tis. Kč 
v r. 2022 20 tis. Kč 
v r. 2023 0 Kč 
 
 
Bc. Zdobinský 
Dotaz, zda čísla, která byla předložena v rozpočtu na odstranění sedimentů Zámeckého rybníku 
jsou matematicky správná? 
Odpověď: 
V rozpočtu na odstranění sedimentů Zámeckého rybníka byla zjištěna pochybení v přepočtu z m3 na tuny. 
Objekt SO 01 - Odstranění sedimentů u položky číslo 5 - Poplatek za uložení stavebního odpadu na 
skládce (skládkovné) zeminy a kameniva zatříděného do Katalogu odpadů pod kódem 170504, oprava 
byla zaslána na OKD a nově je uvedené množství 45720 t. Dále u objektu  
SO 02 – ostrůvek, řádek č.16 je chybně uveden součin. Projektant byl upozorněn, řeší se náprava. 

 
Kde je stanoven limit, kdy dotaci využít a co by se stalo městu, kdybychom požádali o malou dotaci.  
Požaduje sdělit informaci, jak by konkrétní dotace 10 mil. Kč na odbahnění Zámeckého rybníku, 
označována za nízkou, ohrozila finanční zdraví města Děčín. 
Odpověď: 
Žádný právní ani interní předpis nestanoví limit pro výši dotace při rozhodování, zda o dotaci požádat či 
nikoliv. Na finanční zdraví města má však vliv rozhodnutí orgánů města o vázání finančních prostředků 
pro další období. V případě akce odbahnění Zámeckého rybníku by dle předloženého rozpočtu tento 
závazek činil cca 90 mil. Kč na další dva roky. Tuto částku nebude možné zajistit v rámci schváleného 
rozpočtu bez využití cizích zdrojů (kontokorentní úvěr, resp. střednědobý úvěr). V letech 2025–2026 však 
město ještě bude splácet střednědobý úvěr z r. 2021 ve výši 30 mil. Kč ročně a schválený úvěrový rámec 
do výše 250 mil. Kč je zcela naplněn akcemi v rámci schváleného rozpočtu na r. 2024. 
 
 
V případě, že by město zapojilo do obecního systému odpadového hospodářství podnikající 
fyzické osoby (dále jen „PFO“), anebo podnikající právnické osoby (dále jen „PPO“), požaduje 
vzorový výpočet, jak by PFO a PPO navýšily cenu skládkovného, v čem by se to nevyplatilo? Jaký 
by vznikl finanční náklad? 
Odpověď: 
V případě zapojování podnikatelů do obecního systému odpadového hospodářství (OH) obce máme na 
mysli jak podnikající právnické osoby (PPO), tak podnikající fyzické osoby (PFO). 

 
Dále dotaz není přesně formulován, kterých odpadů se týká. Pokud má pan zastupitel na mysli množství 
směsných komunálních odpadů (SKO) PPO a PFO, tak nedisponujeme daty o jejich produkovaném 
množství, aby vznikl výpočtem konkrétní náklad. PPO a PFO mají uzavřeny smluvní vztahy se soukromými 
společnostmi činnými v oblasti nakládání s odpady, zde je možnost směřovat dotaz ohledně jejich 
produkce SKO případně na orgány státní správy v oblasti odpadového hospodářství.  

 
Pokud je míněno zapojení PFO anebo PPO obecně do systému OH obce, pak by se cena za odstranění 

SKO obce navýšila o hodnotu vypočtenou jako součet jednotlivých součinů počtu skutečně zapojených 

PFO/PPO a adekvátních paušálních cen za odstranění SKO dle typu podnikatele. 

 



Výpočet:  
počet skutečně zapojených PFO/ PPO   x    paušální cena za odstranění SKO dle typu PFO/PPO 
pozn.: 
- počet skutečně zapojených PFO/PPO do obecního systému na SKO nelze predikovat 

- paušální ceny za odstranění SKO pro PFO/PPO by byly odlišné dle typu (velikosti) podnikatele, nejsou 

stanoveny 

 
Zapojením PFO a PPO na SKO do obecního systému OH obce dojde k navýšení množství SKO obce. 

V návaznosti na novou legislativu v oblasti odpadů je nutné celkové množství SKO obce snižovat nikoliv 

navyšovat. V případě začlenění PFO/PPO do obecního systému se stává obec původcem veškerých takto 

převzatých odpadů, a toto množství SKO od podnikatelů je zahrnuto do celkové produkce SKO obce. 

Cena za odstranění odpadů obce vychází z odstraněného množství odpadů. V případě zahrnutí PFO/PPO 

do systému obce by byla služba odstranění SKO účtována podnikatelům paušálně, nikoli za odstraněné 

množství. Záleží na skutečné produkci SKO podnikatelů, zda by byla pokryta vybranými paušálními 

poplatky. Od toho se odvíjí finanční náklady, které mohou znamenat zisk nebo ztrátu. K přímým nákladům 

třeba zahrnout náklady spojené s administrací systému vč. personálního navýšení. 

Proč nebyla zadána soutěž na projekt DOZP Boletice (proč je objekt vícepodlažní)? 
Odpověď: 
Na zpracování projektové dokumentace na objekt DOZP Boletice byla zadána soutěž a bylo vypsáno 
běžné výběrové řízení prostřednictvím portálu veřejných zakázek. Objekt se nachází dle územního plánu 
v zóně SM, tj. smíšená městská zóna, kde je určená podlažnost 3-4. 
 
Požaduje zaslat původní dopisy, urgence a odpovědi, které byly zaslány na Ministerstvo životního  
a Ministerstvo pro místní rozvoj ČR ve věci problematiky Územního plánu v Děčíně. 
Odpověď: 
Požadované dokumenty byly zastupitelům města poskytnuty. 
 
Požaduje připravit zásady na pronájem pozemků, které budou v souladu s občanským zákoníkem. 
Tajemník magistrátu přislíbil prověřit situaci ohledně schválených zásad na pronájem pozemků 
radou města. 
Odpověď: 
Zásady na pronájem pozemků byly ve spolupráci s AKNT prověřeny, je navrhována změna v části 
pronájmu pozemků na stavby, a to v návaznosti na platný Občanský zákoník. Pro úplnost dodáváme, že 
v uplynulých letech, tedy od účinnosti nového Občanského zákoníku, nebyl řešen pronájem pozemků na 
stavbu, a to ani rodinných domů, ani jiných staveb např. pro podnikání, tedy nedošlo k uzavření žádné 
takové smlouvy.   
Úprava zásad na pronájem pozemků bude předložena do jednání rady města, a to včetně návrhu 
stavebního platu, který přísluší vlastníkovi pozemku při uzavírání smlouvy o právu stavby. Jakmile budou 
změněné „zásady“ schválené v radě města, budou všichni členové zastupitelstva města informováni. 

 
  

Zaznamenaný dotaz ze ZM v dubnu 2024 – plnění: 
Požaduje zaslání znaleckých posudků, a to bezprostředně po vyhotovení ve vazbě na nemovitosti 
Labské nábř. 318, Děčín IV (pí Kotačková) 
Odpověď: 
Požadované znalecké posudky byly v termínu zaslány všem členům zastupitelstva města. 
 
 
Ing. Bc. Brčák, Bc. Zdobinský 
Informovat zastupitele o plánovaném průběhu akce odbahnění zámeckého rybníka a předat 
doplňující informaci – kdy bylo na PP rozhodnuto o nepodání žádosti o dotaci v předpokládané 
výši dotace 10% a zaslat tento zápis. 
Odpověď: 
O nepodání žádosti o dotaci na odbahnění zámeckého rybníka do žádného dotačního titulu bylo 
rozhodnuto na Poradě k projektům v březnu roku 2023, kde byl zadán úkol pro odbor komunikací a 
dopravy (dále jen “OKD“) na zajištění nabídky na aplikaci bakterií. První aplikace bakterií do rybníka 



proběhla dle sdělení OKD v červnu letošního roku po odsouhlasení AOPK ČR a bude provedena 
opakovaně. (Zápis z jednání PP byl zastupitelům města zaslán).  

 
Plánovaný průběh akce odbahnění zámeckého rybníka je následovný: Do zastupitelstva města v červnu 
letošního roku bude předložen materiál k projednání ve věci informace o projektu „Děčín, Zámecký rybník 
– odstranění sedimentů, návrhu na podání žádosti na realizaci projektu, předfinancování a 
spolufinancování projektu, a to dle dohody na Poradě projektu z dubna letošního roku (zápis byl 
zastupitelům města zaslán). 

 
Na závěr uvádíme, že požadované zápisy, z března 2023 a dubna 2024, zastupitelé města (tazatelé) již 
obdrželi, a to bezprostředně po jejich vyhotovení na základě jejich žádostí o pravidelné předkládání zápisů 
z jednání magistrátu. 

 
 

Ing. Bc. Brčák 
Kolik osob se přepravilo lodí za peníze města na trase Děčín - Hřensko za 3 roky? 
Odpověď: 
Labská plavební společnost předložila následující informaci: 
Počet přepravených osob v rámci dotované přepravy činil: 
r. 2021  7 709 
r. 2022  2 122 
r. 2023  2 250 

 
 

Ing. Kubš 
Jakou přidanou hodnotu má pro zastupitele města informace, která se uvádí v materiálu „SPRM 
2021-27, vyhodnocení Akčního plánu za rok 2023“, a to „Seznam všech cílů OSN (Organizace 
spojených národů) 
Odpověď: 
Sloupec „Vazba na cíle udržitelného rozvoje OSN“ byl do Akčního plánu SPRM 2021-27 přidán na základě 
doporučení hodnotitelů, v souvislosti s Národní cenou kvality ČR, které se město zúčastnilo v roce 2021 v 
programu START a získalo první místo. 

 
Dle schválené a zveřejněné Metodiky tvorby akčního plánu na webu města bývá tabulka vyhodnocení 
plnění Akčního plánu SPRM za předchozí roky předkládána do jednání ZM v kompletním znění. 

 
 

p. Sklenář 
Podat informace o správné výši DPH u akce DOZP Boletice, aktualizovat rozpočet. 
Odpověď: 
Výše DPH je podchycena ve standardní formulaci smlouvy o dílo v čl. III odst. 2: 
K ceně díla je zhotovitel oprávněn účtovat daň z přidané hodnoty v souladu s příslušnými právními 
předpisy. 
Není to poprvé, co se změnila výše DPH v průběhu života akce. Pro smlouvu rozhoduje cena bez DPH. 
Zejména u této stavby se dá předpokládat, že výše DPH může být dvojí. Z pohledu veřejné zakázky není 
důvod pro aktualizaci ceny včetně DPH. 
 
 

 
Připomínka Ing. Bc. Brčáka 
Vznesl nespokojenost s fungováním pana tajemníka a odpovídání na dotazy, které jsou zastupiteli 
města pokládány – pravidelně je odpovídáno něco jiného a není odpovídáno v řádném termínu. 
 
Vyjádření tajemníka: 
Na zaměstnance magistrátu je dlouhodobě apelováno prostřednictvím porad tajemníka s vedoucími 
odborů na včasné poskytování odpovědí na dotazy zastupitelů, a to bez zbytečného odkladu, pokud jsou 
informace dostupné. Dále je požadováno, aby se odpovídalo na dotaz, který byl položen, a to stručně a 
jednoznačně, v co nejkratším a řádném termínu. Informace jsou uvedené v zápisech (zápisy z porad 
tajemníka byly zastupitelům města zaslány). 


